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1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 14.03.

2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan Vilhelmiina Kivioja
Sihteeriksi valitaan Marilla Timonen

Läsnäolijat:
Vilhelmiina Kivioja Puheenjohtaja
Marilla Timonen Sihteeri
Emilia Hautamäki
Fanni Silvén
Säde Lappalainen Paikalla kohdat 1-13.
Verna Vihervuori Paikalla kohdat 1-13.
Marimilla Hietava
Lilja Paakkanen Etänä Zoomin kautta
Rosa Myllysilta Etänä Zoomin kautta
Reetta Sihto Etänä Zoomin kautta
Arttu Timonen Etänä Zoomin kautta
Inari Isohanni Paikalla kohdat 11.5.-11.6.

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.



4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Esityksen mukaan.

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen
tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Hyväksytään pöytäkirjat 11/2023, 12/2023, 13/2023 & 14/2023.

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu: 21.8. Orientaatioviikko alkoi ja fuksit saapuivat!
24.8. Järjestettiin perinteiset fuksien kämppäapprot

Päätös: Esityksen mukaan.

7. Talousasiat

Tilillä nyt: 16 478,45€
Käteiskassassa nyt: 520,15€

8. Rehti-lehti
Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioita päätoimittajien johdolla.



Keskustelu: Päätoimittajat eivät ole paikalla. Syksyn hommia aloitellaan pikkuhiljaa.

Päätös: Esityksen mukaan.

9. Vuosijuhlat
Esitys: Keskustellaan vuosijuhliin liittyvistä ajankohtaisista asioista
vuosijuhlatoimihenkilöiden johdolla.

Keskustelu: Vuosijuhlat lähestyvät! Tiimi alkaa taas hommiin.

Päätös: Esityksen mukaan.

9.1. Kunniamerkkien saajien valitseminen 42. Vuosijuhlille
Esitys: Kootaan tiimi, joka hoitaa kunniamerkkien saajien valintaa. Lopullisen päätöksen
tekee hallitus, kun ehdokkaita on saatu koottua.

Keskustelu: Vuosijuhlilla annetaan kunniamerkkejä, tiimin tehtävänä on olla avustamassa
tätä päätöksentekoa. Tiimiin kuuluu puheenjohtaja Vilhelmiina, vujutoimarit ja
kulttuurivastaava Emilia. Kunniamerkin saajia pääsee jäsenistö ehdottamaan ja lopullisen
päätöksen tekee hallitus.

Päätös: Kootaan kunniamerkkitiimi johon kuuluvat Vilhelmiina Kivioja, Emma Salli,
Veera Känsälä ja Emilia Hautamäki.

10. Koulutus- ja sosiaalipolitiikka
Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutus- ja sosiaalipoliittisista asioista koulutus- ja
sosiaalipoliittisten vastaavien johdolla.

Keskustelu: Kopo jatkossa on yhteydessä Pekka Isotaluksen kanssa Leena Mikkolan
sijaan. Jälkimmäinen on ollut vielä mukana järjestämässä opiskelijoille suunnattua



työelämätapahtumaa. Kopo Marimilla on pohtinut fukseille suunnattuja Reettorikahveja
(Keltanokkakahvit :3), jossa fuksit pääsevät tutustumaan lisää yliopiston meininkiin.
Huomenna tiistaina 29.8. Järjestetään jatkavien opiskelijoiden info, josta välitetään
muistiinpanot jäsenistölle.
Sopo voisi vielä koota fukseille opiskelijoiden talouden ja arjen infopakettia. Jatkossa
tämä voisi tulla jo fukseille kontaktisähköpostissa.

Päätös: Esityksen mukaan.

11. Sidosryhmät ja yritysyhteistyö

Esitys: Keskustellaan sidosryhmä- ja yhteistyökuvioista sidosryhmävastaavan ja
yrityssuhdevastaavien johdolla.

Keskustelu: Työelämäwebinaari ti 26.9. Jossa puheenvuoroja pitävät:
Voimiston Olli Vainio
Kone Rita Mallius
ProCom
Sisäministeriö
Mentorointiohjelman avajaisiin on tulossa suuri osa ohjelmaan osallistuvista, laitetaan
vielä lopuille hätistelyviestiä heidän saapumisestaan.
Työelämäviikon kohteet tällä hetkellä Puolustusvoimat, Ellun Kanat, Fazer, Eduskunta,
Villivisio, Visit Tampere, mahdollisesti Ilves.
Männikömetsän järjestämä EU-urat työtapahtuma?
Tehdään työelämäkooste Instagramiin!

Opiskelijamme Saara Nissi on ottanut yhteyttä OP:n puolesta ja ehdottanut heidän
talouskouluttajiensa Finanssikoutsejen pitämää esitelmää opiskelijan taloudesta.
Pohdittiin, että ehdotetuista aiheista yleistasoinen opiskelijan talouden hallinta voisi olla
hyvä. Tämän voisi yhdistää Keltanokkakahveihin tai Reettorikahveihin. Jatkossa
mahdollisesti myös sijoittamiseen liittyvä?

Päätös: Esityksen mukaan.



11.1. Mentorointiohjelman 2023 parit
Esitys: Käydään sidosryhmävastaavan, Liljan, johdolla läpi vuoden 2023
mentorointiohjelman parit.

Keskustelu: Mentorointiohjelman parit ja ryhmät ovat valittu:
Hannu Pitkänen ja Ella Tapanainen
Anna Kuitunen ja Petra Brownie
Kirsi Lassila ja Eveliina Laine
Laura Vainio, Maiju Asuja ja Veera Niemelä
Riikka Järvelä ja Aliisa Alatossava
Terhi Meriläinen ja Marimilla Hietava
Ellariina Rautio, Marianna Urkko ja Ina Lähteenmaa

Päätös: Esityksen mukaan.

11.2. Alumnijäsenyys
Esitys: Kootaan tiimi, joka valmistelee uuden alumnijäsenyyden syyskokoukseen
mennessä.

Keskustelu: Alumnijäsenyys on puhuttanut ja haluttaisiin sääntömuutoksen avulla tämä
luoda. Tarkoitus olisi valmistella se marraskuun syyskokoukseen mennessä. Pohditaan
työryhmän kesken mitä alumnijäsenyys esimerkiksi sisältää. Sääntömuutosta käsittelee
tiimi, joka esittelee ehdotuksensa hallitukselle.

Päätös: Päätetään, että jäsenyyksiä käsittelevään tiimiin kuuluu Vilhelmiina Kivioja, Åsa
Pihlström, Lilja Paakkanen ja Reetta Sihto.

11.3. Mentorointiohjelman avajaisten tarjoiltaviin budjetointi
Esitys: Budjetoidaan mentorointiohjelman avajaisten tarjoiltaviin ja alkoholittomaan
alkumaljaan 40€. Viime syksynä budjetoitu 30€, mutta tänä vuonna osallistujia ohjelmaan
on enemmän.

Keskustelu: Mentorointiohjelma on mukava aloittaa pienen purtavan ja juotavan parissa.
Paikalla on alumneja ja henkilökuntaa myös opiskelijoiden lisäksi.



Päätös: Budjetoidaan 40 euroa mentorointiohjelman avajaisiin.

11.4. Uusi työelämäkonsepti: Reettoreiden afterwork
Esitys: Suunneitteilla on uusi työelämätapahtuma, jossa olisi matalan kynnyksen
työelämäkohtaamisia, joita voidaan järjestää esimerkiksi yhteistyöravintoloissa.

Keskustelu: Haalariyhteistyön merkeissä kaivattiin myös mahdollisuutta esitellä
yrityksen toimintaa. On myös muita puhujia, joita voitaisiin hyödyntää tähän
tapaamiseen. Matalan kynnyksen kohtaamisia viestintään liittyen. Myöhemmin
syksyllä/talvella.

Päätös: Esityksen mukaan.

11.5. Haalareiden tilaaminen
Esitys: Keskustellaan siitä, mistä firmasta haalarit tilataan ja mikä on haalareiden hinta
opiskelijalle tänä vuonna. Sovitaan myös haalareiden sovitusaika.

Keskustelu: Haalaritarjouksia on kyselty kolmesta eri yrityksestä. Tam-Folio
Silkkipainon tarjous 71,79€ on paras, ja lähdetään edistämään tilausta heidän kauttaan.
Sovitushaalarit on mahdollista saada jo tällä viikolla. Sovitaan haalareiden sovitusaika
tämän viikon keskiviikkona klo 12.
Yritysyhteistöistä tulossa nyt varmuudella ainakin 4 170 euroa, mahdollista vielä että
tulee lisää noin muutama sataa.
Haalarit maksoivat edellisenä vuonna 38 euroa fukseille, joka on enemmän kuin oltaisiin
haluttu. Tämän vuoden hinta on tarkoitus saada alas, mutta asiaan täytyy perehtyä
enemmän.

Päätös: Tilataan haalarit Tam-Folio Silkkipainolta ja järjestetään sovitusmahdollisuus
keskiviikkona. Perehdytään lisää haalareiden hinnotteluun.

11.6. Budjetoidaan fuksien haalareihin
Esitys: Fuksien haalarit tilataan mahdollisimman pian. Ehdotetaan budjetoitavaksi 2600
euroa tähän.

Keskustelu: Haalarit täytyy tilata pian! Yhteistyöt ovat lyöty lukkoon melkeimpä kaikki
ja sovitukset järjestetään tällä viikolla. 71,79€/haalari + 20€ rahti.



35 haalarin hinta olisi 2532,65€.

Päätös: Budjetoidaan haalareiden tilaamiseen 2600 euroa.

12. Tapahtumat
Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla. Keskustellaan
aloitusristeilystä, fuksisitsien kellonajasta ja muusta yleisistä tapahtuma-asioista.

Keskustelu: Kesälomalla on jo rehkitty ja tiimi otetaan messiin nyt toden teolla. Sovitaan
tiimin kesken kiinteät kokousajat kahden viikon välein.
Fuksisitsit 14.9. Ja varaus on klo 17-05 Klubi57:lla, myös jatkot onnistuvat siellä! Sitsit
voitaisiin aloittaa klo 19, jotta ehditään järjestellä ennen sitsejä.
Kiskofestien lippuja on myyty 45kpl/50kpl.

Päätös: Esityksen mukaan.

12.1. Aloitusristeilyyn budjetointi
Esitys: Aloitusristeilyllä halutaan tarjota pientä naposteltavaa. Budjetoidaan pieniin
tarjoiluihin 20€.

Keskustelu: Laivan hinta alvin kanssa 979 euroa (60€ alennus somematskusta).
Osallistujia voidaan ottaa 45. Tiedustellaan onko kapasiteetti oikein, sillä nettisivuilla
lukee isompi määrä. Aloitusristeilyn pääsymaksu on ollut yleensä 20 euroa. Tällä
pääsymaksulla jäämme hieman tappiolle, mutta halutaan mitää pääsymaksu samana silti.
Ostetaan pieniä herkkuja!

Päätös: Budjetoidaan 20 euroa aloitusristeilyn naposteltaviin.

12.2. Kiskofestin lippujen jako
Esitys: Kiskofestin liput täytyy jakaa. Keskustellaan ajankohdasta.

Keskustelu: Haalarisovituksen yhteydessä voidaan jakaa Kiskofestin lippuja
keskiviikkona klo 12, torstaina ja myös aloitusristeilyllä maanantaina jaetaan lippuja.

Päätös: Esityksen mukaan.



12.3. Fuksisitseihin budjetointi
Esitys: Budjetoidaan fuksisitsien haalarimerkkeihin sekä tarjoiluihin noin 70x8€ (tilan
maksu per henkilö on noin 7 euroa, yhdessä näistä tulee 15 euroa, joka on sitsien
osallistumismaksu). Budjetoidaan 520€ fuksisitsejä varten. Tilaan on budjetoitu jo
aiemmin.

Keskustelu: Fuksisitsien kulujen kattamiseen ei välttämättä riitä 520 euroa, vaan
ehdotetaan summaksi 700 euroa. Sitsien hinnaksi per osallistuja tulee 17 euroa. Hinnan
nousua voidaan selittää mm. Haalarimerkillä, joita ei kaikilla sitseillä jaeta.

Päätös: Budjetoidaan 700 euroa fuksisitsien tarjoiluihin ja haalarimerkkeihin.

12.4. Kolmioetkoilut excun sijaan
Esitys: Suomiexcua ei tänä vuonna järjestetä, mutta jokin tapahtuma haluttaisiin sen
tilalle. Keskustellaan halusta järjestää 21.9. Kolmioetkot. Mietitään keiden kanssa olisi
mielenkiintoa järjestää.

Keskustelu: Excu tulisi kalliiksi ja hankalaksi järjestää tänä vuonna, mutta siitä tehty
selvitystyö on ollut hyvin arvokasta ja hyödyllistä tulevaisuutta varten! Voitaisiin
järjestää Kolmio-etkot toisen ainejärjestön kanssa, jottei tule tyhjää tapahtumakalenteriin.

Päätös: Esityksen mukaan.

12.5. Kolmioetkoiluun budjetointi
Esitys: Budjetoidaan kolmioetkoiluun 240€.

Keskustelu: Kolmiolippuja on tiedusteltu 80kpl Kolmio-etkoja varten. 80 lipun hinta olisi
240 euroa.

Päätös: Budjetoidaan 240 euroa kolmiolippuihin.

13. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan syksyn tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.



Keskustelu: Fuksit ovat saapuneet!!! Orientaatioviikko on sujunut loistavasti
lukuunottamatta tuutorivastaavan Rosan sairastumista. Tuutoreiden yhteistyö sujuu
hyvin. Kaikille aloittaneille opiskelijoille ei ole saatu välitettyä tietoa opintojen alusta,
sillä armeijan vuoksi opintojen aloitusta lykänneet opiskelijat ovat puuttuneet
ainejärjestön saamista tiedoista. Laitetaan asiasta palautetta. Kämppäapprot sujuivat
hyvin, jatkossa voitaisiin varata tila/kabinetti approjen voittajien julistamista varten.
Fuksiaisten rastien pitäjiä vielä kartoitetaan.
Fuksisuunnistus on keskiviikkona, Reettorit ry:n rasti on Koskipuistossa.
Fuksibileet Vostok ry:n kanssa on seuraavalla viikolla. Sen jatkoille on varattu lippuja
Haalaribileisiin yhteensä 100kpl.

Päätös: Esityksen mukaan.

14. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista.

Keskustelu: Shout out tuutoreille orientaatioviikon oma-aloitteisesta viestinnästä
sosiaalisessa mediassa! Työelämäpäivää/syksyä täytyy mainostaa.
Palautetta tullut, että sosiaalisessa mediassa näkyy suhteellisen vähän tapahtumia.
Mahdollisesti myös tapahtumatiimi voisi aktivoitua tapahtumien taltioinnin kanssa
viestintävastaavien lisäksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

15. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista.

Keskustelu: Viestinnän ja journalistiikan omat vaihto-opiskelijat on vastaanotettu ja
heidän kanssaan on ollut muutamia tapaamisia kv-tuutoreiden johdolla, ja he ovat myös
olleet aineopiskelijafuksien kanssa. Heille tapahtumia järjestää myös ESN.

Päätös: Esityksen mukaan.



15.1. Vaihtareiden jäsenmaksu
Esitys: Nyt kun meillä on omia vaihto-opiskelijoita, tulisi pohtia, että mikä olisi heille
mielekäs jäsenmaksu tällä hetkellä, ennen kuin asiasta on virallisesti ja pysyvämmin
päätetty syyskokouksessa.

Keskustelu: Viestinnän oman alan vaihtareilla on ollut kiinnostusta osallistua myös
ainejärjestön toimintaan, mutta tällaista tilannetta ei ole aiemmin ollut. Tarvitaan
sääntömuutos vaihto-opiskelijoiden jäsenyyden luomiseksi tai sen sisällyttämiseksi
kannatusjäsenyyden kuvaukseen syyskokouksessa, sillä jäsenmaksun hinnasta ei voi
poiketa kesken kauden. Jäsenmaksu on kandivaiheessa 25 euroa ja 15 euroa
maisterivaiheen opiskelijoille. Tämän lukuvuoden vaihto-opiskelijoille voisimme tarjota
jäsenyyttä 15 eurolla, sillä he viettävät järjestössä lyhyemmän ajan. Toinen vaihtoehto
olisi tarjota vaihto-opiskelijoille kannatusjäsenyyttä, sillä sen hinnaksi on määritelty “50€
tai muu hallituksen hyväksymä tuki”. Tässä tilanteessa hallitus voisi määritellä tueksi
esimerkiksi 5 euroa, sillä jäsenyyden hinnat on laskettu kaavalla 5€ x lukuvuosi, ja
vaihto-opiskelijat viettävät täällä vain lukukauden.

Päätös: Päätetään, että tämän lukuvuoden vaihto-opiskelijat voivat liittyä Reettorit ry:n
kannatusjäseniksi hallituksen puoltamana hinnalla 5 euroa. Muuten jäsenyyttä pohtii
sama tiimi, joka pohtii alumnijäsenyyttä.

16. Pestien yhdistäminen ensi kaudelle
Esitys: Hallituspestien yhdistämistä on pohdittu jo kauan ja tänä vuonna se löytyy myös
toimintasuunnitelmasta. Kootaan hallituksesta tiimi, joka lähtee vetämään tätä uudistusta.

Keskustelu: Pienempiä pestejä haluttaisiin koota yhteen, jolloin saataisiin kehitettyä myös
niitä eteenpäin. Pyritään tekemään selvitys pestien yhdistämisestä seuraavalle
hallitukselle, jota he voivat halutessaan noudattaa.

Esitys: Tiimin jäseniksi valitaan nyt Vilhelmiina Kivioja, Åsa Pihlström, Reetta Sihto,
Lilja Paakkanen ja Emilia Hautamäki. Mahdollisesti myös Säde Lappalainen.



17. Saapuneet vuosijuhlakutsut
Esitys: UDK:lta on tullut kutsu 55. Vuosijuhlille kahdelle hengelle. Vuosijuhlat
järjestetään 28.-29.10. Ja kustantavat 100e ei-jäsenelle. Keskustellaan siitä, ketkä
haluavat lähteä edustamaan.

Keskustelu: Vuosijuhlille edustajia, Emilia ja Marilla kiinnostuu.

Päätös: Emilia Hautamäki ja Marilla Timonen lähtevät edustamaan Reettorit ry:tä UDK:n
vuosijuhlille.

18. META
Haalarisovituksen tila missä? Voisiko esimerkiksi viestinnän studion varata? Selvitetään!
Hallitussponssi haalareihin, esim. Sama lause kuin hallitushatuissa ja H23! Laitetaan
kysely hallitusryhmään.

19. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 16.15.

Pöytäkirja hyväksytty
13.9.2023
Tampere

Vilhelmiina Kivioja Marilla Timonen
Puheenjohtaja Sihteeri


